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Vragen van het statenlid Sylvia Tuinder (SP) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 
AANHANGSEL 
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2019 nummer 311. 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Asbest: 
 

 
 Vragen aan gedeputeerde staten  Antwoorden van gedeputeerde staten 
 (ingekomen 13 mei 2019   

1.  Is GS het met de SP eens dat de 
provincie zicht moet houden op uit-
voering van asbestsanering? 

1.  De Provincie heeft wat betreft asbestsa-
neringen alleen een toezichtstaak voor 
de bedrijven waarvoor zij de milieuver-
gunning verleent. De RUD Zeeland en 
DCMR voeren deze taak in mandaat uit 
voor de provincie.  
De gemeenten zijn verantwoordelijk 
voor toezicht op asbestsanering bij alle 
overige bedrijven en particulieren.  
 

2.  Heeft de provincie er zicht op hoe-
veel schuren en huizen met asbest er 
zijn in Zeeland die voor 2025 gesa-
neerd moeten worden? Zoja, om 
welke aantallen en oppervlakte gaat 
het nu nog? 
Hoeveel procent ervan is van bedrij-
ven? 

2.  Nee, dat is niet bekend.  
Vier gemeenten hebben een inventari-
satie van asbestdaken laten uitvoeren. 
De overige gemeenten hebben geza-
menlijk opdracht gegeven voor een in-
ventarisatie van asbestdaken. De resul-
taten daarvan zijn naar verwachting 
tweede helft juli bekend. Ons college zal 
t.z.t. met de VZG in overleg treden. De 
VZG heeft toegezegd om de uitkomst 
van de inventarisatie met ons te delen. 
 

3.  Hoe ver is Zeeland met de doelstel-
ling asbest Ruimen? 
 

3.  Dit is niet bekend, zie punt 2.  

4.  Heeft GS er zicht op of er in Zeeland 
voor werknemers en de wijze van rui-
ming de juiste veiligheidsvoorschrif-
ten in acht worden genomen? 

4.  Nee. 

5.  Zijn de bedrijven die asbest ruimen in 
Zeeland daarvoor gecertificeerd? 
 

5.  Ja, voor zover de Provincie hiervan ken-
nis heeft. 

6.  Hoe wordt er toezicht gehouden op 
de asbestsanering en kan GS aan 
PS inzicht geven op die de stand van 
zaken? 
 

6.  Er wordt toezicht gehouden op de juiste 
wijze van verwijdering en afgifte (stort-
plaats) van asbest. 
 

7.  Is er in alle gevallen zicht op wat er 
met het asbest gebeurd? 

7.  Indien de regels voor asbestsanering 
opgevolgd worden is bekend wat er met 
het asbest gebeurt. Bij illegale stortingen 
van asbest is dat niet het geval. 
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8.  Zijn er in de Provincie Zeeland ook 
signalen bekend over asbestsanering 
die niet volgens de regels gebeurd 
en waarbij werknemers risico lopen? 

8.  Nee. 

9.  Wordt er in Zeeland ook asbest in de 
natuur gedumpt of elders waar het 
niet thuishoort? 

9.  Ja, ook in Zeeland wordt wel eens as-
best in de natuur gedumpt of op andere 
plaatsen waar het niet thuis hoort. 
De RUD Zeeland krijgt wel eens meldin-
gen van illegale dumpingen binnen via 
de Milieuklachtenlijn, het aantal meldin-
gen is niet toegenomen ten opzichte van 
2-3 jaar geleden. Langs provinciale we-
gen wordt zelden asbest gedumpt.  
Het Waterschap constateert de laatste 
1-2 jaar een toename van asbestdum-
pingen langs haar wegen. 
 

10.  In hoeverre vervult de provincie al 
een faciliterende en uitvoerende rol 
bij de sanering van asbest? 

10.  Het rijk is voornemens dit jaar een Na-
tionaal Asbestfonds in te stellen dat le-
ningen zal verstrekken aan (agrarische) 
bedrijven en particulieren. Het rijk heeft 
hierover nog geen besluit genomen. Van 
de Provincie zal een bijdrage aan dit 
fonds gevraagd worden. Zodra het rijk 
een besluit genomen heeft komen we 
hier op terug. 
 

11.  Is er al een evaluatie van de asbe-
stregeling(en) in Zeeland gepland? 
Zoja, wanneer?. 

11.  Een aantal gemeenten heeft op dit mo-
ment subsidieregelingen voor asbestsa-
nering of hebben die in het verleden ge-
had. Hierover zijn geen evaluatiegege-
vens bekend. Ook is niet bekend of er 
evaluaties gepland zijn bij de gemeen-
ten. 
De, door het rijk gefinancierde, Interpro-
vinciale regeling “Asbest eraf, zonnepa-
nelen erop” (2013 t/m 2016) is in 2017 
geëvalueerd. De Regeling is volledig uit-
geput na verlenging van de looptijd, ver-
hoging van de bijdrage en verruiming 
van de doelgroep.  
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